
917 ' Beretning o. f. t. beslutn, vedr. statslige selskaber 918 

Til beslutningsforslag nr. B 37. Beretning afgivet af Erhvervsudvalget den 19. april 1994 

B e r e t n i n g  

over 

F o r s l a g  t i l  f o l k e t i n g s b e s l u t n i n g  o m  k r a v  t i l  s t a t s l i g e  s e l s k a b e r  

Udvalget har behandlet beslutningsforslaget 
i nogle møder og har herunder stillet et spørgs- 
mål til industriministeren, som denne har be- 
svaret skriftligt. 

Udvalgets spørgsmål og ministerens svar 
herpå er optrykt som bilag til beretningen. 

Herefter tager udvalget ministerens svar på 
spørgsmålet til efterretning og ser frem til, at 
regeringen fremsætter lovforslag først i det 
kommende folketingsår. 

P.u.v. 

LISSA MATHIASEN 
Formand 



919 Bilag til beretning o. f. t. beslutn. vedr. statslige selskaber 920 

Bilag 

Udvalgets spørgsmål til industri- og samordningsministeren og dennes svar herpå 

Spørgsmål: 
Hvornår forventes regeringens lovforslag at 

foreligge? 

Svar: 
Jeg . kan oplyse, at jeg forventer ved begyn- 

delsen af næste folketingsår at fremsætte lov- 
forslag om ændring af aktieselskabsloven og 
årsregnskabsloven, hvorefter statslige aktiesel- 
skaber på alle væsentlige punkter skal opfylde 
de krav, der efter disse love gælder for børsno- 
terede selskaber. 


